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To:

From:

Sent: Thur 3/4/2021 9:07:49 AM

Subject: RE: Terugkoppeling bezoekJ XEZBaan NL op 3/3

@minvws.nl]

Received: Thur 3/4/2021 9:07:50 AM

RE: Visit of CommissionerEREYY to Netherlands - Wednesday 3/03.eml

EEE

lk ben hier niet bij betrokken geweest.

Zag in bijgaande mailwisseling datEEEShad opgeroepen om ook Pallas te adresseren en ik vermoed dat hij dat ook aan |EEE
heeft meegegeven [JEEERheeft vervolgens een voorbereiding aangeleverd, gebaseerd op een notitie die | veel eerder had

opgesteld (vanwege mogelijke =fsoraak [CHER
met CAB ERILN voorafgaand aan de MR). Begreep van dat

agendering/voorbereiding niet met hem was atgestemd. Maar hij vond de kernboodschap prima.

groet,

var:IESE EXER eins i

Verzonden: woensdag 3 maart 2021 21:53

Aan:[ESETBESET© minvws.nl>
Onderwerp: FW: Terugkoppeling bezoek [ENE ean NL op 3/3

T 1 mbt Pallas.

Ik heb geen beeld hoe dit zo 1s gelopen noch of iemand vamut VWS was aangesloten dat EZK dit zou opbrengen.

Maar even bespreken ofjij toevallig meer weet...

ve.IEE
Ministry of th Welfare and Sport

e

tel. +31 (0)6 EEN ninvs.ol

Van: EEE minbuza.nl>
Datum: woensdag 03 mrt. 2021 9:17 PM

FET vivo...ECE) SEER vinvs >.IEEE
@minvws.nl>

minbuza.nl>>,[IEEE EEEEDN  winvws.ol-
aan NL op 3/3Onderwerp: FW: Terugkoppeling bezoe!

Bij horten en stoten maken we het plaatje rond. NulEEEShos zodat ik dat ook hier zsm in Brussel kan melden.

Groet

Sent: Wednesday, March 3, 2021 9:08 PM

Subject: Terugkoppeling bezoeklElFMaan NL op 3/3
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Vandaag was Commissaris|EREIP bezoek in Nederland. Hij deed Halix, een productiefaciliteit voor vaccins (o.m. voor Astra-

Zeneca) in Leiden aan. Het bezoek aan Halix is goed veriopen. [ERE vas enthousiast en zag zelfs aanknopingspunten om

productie uit te breiden. Hij gaf aan huiverig te zijn voor de blik op Rusland voor cecins, [AI ere verder aan de brief

die hij heeft gestuurd naar LS (aob RvC 25/2) met het verzoek om aan te geven hoeveel productiecapaciteit er is om vaccins te

produceren en of er opschaling mogelijk is. NL antwoord is afgerond en klaar voor verzending. Dat zal morgen of vrijdag zijn.

Tevens spra ie

J
zie onder het verslag, en had hij een ontmoeting met Min VWs [IEEE

Wellicht dat daarop kan aanvullen.

Met KabinetBeleEMlis de afspraak gemaakt om een call op te zetten met de[IEEE de NLse 5.1.2 (loopt al via

de PV). Tevens kwam zojuist het verzoek voor een gesprek binnen van Plv DG GROW Gambs (Hoofd Task Force Vaccins Cie). Dat

staat uit in Den Haag.

Gespre Breton

a

wam na bezoek aan Halix en gesprek met MinVWS bij SEZK; gesprek duurde bijna een uur;

Vaccins

-

Vooral gesproken over vaccins [ENE leo uit dat hij verschillende Europese productiefaciliteiten bezoekt (er zijn er

ongeveer 20 in Europa) met als doel relatiebeheer, kijken hoe het loopt, wat nodig is, wat de verwachtingen zijn rondom

opschaling en levering;
- Vaccins worden gezien als ‘gateway to normal life’ en daarom nu natuurlijk veel druk. Klachten over snelheid van

vaccineren maar niet vergeten dat Pfizer pas in december is goedgekeurd door EMA en Astra Zeneca in januari.

Ongelooflijk hoe ver we nu al op weg zijn. SEZK beaamde dat: in NL ook veel kritiek op snelheid maar we lopen nu snel

in. Beter goed opzetten dan in de eerste maand nummer 1 willen zijn.

Opschalen nu centraal. Ook kijken naar de ketens: zijn er afdoende filters, naalden, lipids etc? Vaccins tellen zo'n 100

componenten: waar komen deze vandaan, waar zitten obstakels?

-

Nog veel onzekerheden over uiteindelijke behoeften: wie wordt hoe vaak gevaccineerd? Kinderen? Jaarlijks shot? Booster

na verloop van tijd? Hoe zit het met de varianten? Allemaal nog onduidelijk. Commissie is samen met producenten niet

alleen bezig met de actualiteit maar ook al met de lange termijn. JEAN noemde in dat verband de HERA incubator.

SEZK maakte melding van sterk LSH ecosysteem in NL.

Expo isatie

noemde belang van het export autorisatie regime. Benadrukte dat het tijdelijk was, en alleen export geweigerd
zou worden als het hoogstnoodzakelijk was. Hij noemde dat er met Pfizer nul problemen zijn, maar AZ ‘difficult to deal

ith’.

Ligt niet aan Halix, die leveren keurig aan AZ, maar dan? Kost Commissie moeite transparantie te verkrijgen.

iSEZK eens dat beter niet te vocaal kan worden opgetreden zoals we afgelopen periode hebben gezien. BEA

wil producenten altijd positief benaderen, relatiebeheer belanggij vraagd of het export autorisatie mechanisme

voldoet aan de verwachtingen van de Commissie, antwoordde positief: transparantie wordt nu wel geboden. Op
de vraag off slELEEIniet beducht is voor vergeldingsacties (onder directe verwijzing naar finish en fill van Janssen vaccin

EE roe deRFERuit

Petten

-

Vervolgens bracht SEZK de isotopen uit Petten op. Typisch een veld waarin EU strategische autonomie zou willen

nastreven (nu produceert Petten 70% van de medische isotopen voor de Europese markt). reageerde
instemmend en hij suggereerde dat NL de upgrade van de fabriek in Petten kon opvoeren in het RRF herstelplan.

Update industriestrategie
-

Over de industriestrategie ging het kort. Volgens as er al goed inzicht in de strategische lijkheden van de

EU. Een overzicht zou met de update van de industriestrategie eind april worden gepresenteerd. erwees naar
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IPCEI microprocessors waar NL onmisbaar was, DG B&I antwoordde daarover in nauw contact te staan met DG Connect.

i
ook quantum waar NL goede partij was. SEZK waarschuwde voor kampioenen die niet kunnen worden

gemaakt maar die moeten groeien. Overeenstemming dat we forser moeten inzetten op R&D.

Internetapotheken
-

SEZK bracht tot slot punt van de internetapotheken op. BEY vcore hierop slechts dat ‘he would look into it".

Wordt opgevolgd via de EU vertegenwoordiger in Den Haag, hij zat bij het gesprek, en de PV.

Help save paper! Do you really need to pnnt this email?

Dit bericht kan informatie bevatten die niet voor u is bestemd. Indien u niet de geadresseerde bent of dit bericht

abusievelijk aan u is toegezonden, wordt u verzocht dat aan de afzender te melden en het bericht te verwijderen. De Staat

aanvaardt geen aansprakelijkheid voor schade, van welke aard ook. die verband houdt met risico's verbonden aan het

elektronisch verzenden van berichten.

This message may contain information that is not intended for you. If you are not the addressee or if this message was sent

to you by mistake, you are requested to inform the sender and delete the message. The State accepts no lability for

damage of any kind resulting from the risks inherent in the electronic transmission of messages.


